

上海包玉刚实验学校高中校区

YK Pao School High School Campus

高中校区地址: 上海市松江区三新北路900弄1800号 邮编: 201620 (泰晤士小镇)

> High School campus address: Number 1800, Lane 900 North Sanxin Road Shanghai 201620

电话/Telephone: (+86) 21 6167 1999 传真/Fax: (+86) 21 6073 0556 电邮/Email: contactus@ykpaoschool.cn

> 注意: 入口在新松江路,距松江路约3千米 (无需进入泰晤士小镇) Note: Entrance is on Xin Songjiang Rd, approx. 3 km from Jiasong Rd (Do not enter Thames Town)

> > www.ykpaoschool.cn

前往高中校区 How to get to our High School campus

地铁:

从浦东机场方向

- 乘坐磁悬浮列车到达龙阳路地铁站。
- 在龙阳路地铁站乘坐2号线(徐泾东方向)到世纪 大道站。
- 在世纪大道站换乘9号线(松江南站方向)到松江 大学城站。
- 松江大学城站3号口或4号口出,穿过天桥,乘坐出租车到达学校(大约十分钟)。

从虹桥机场

最佳方案是乘坐出租车直达中学部。 全程约40分钟。

从上海市区方向

乘坐地铁9号线至松江大学城下, 3号口或4号口出,穿过天桥,乘坐出租车到达学校(大约十分钟)。

驾车:

- 延安路高架向西。
- 进入S20莘庄方向。
- 进入G60沪昆高速杭州方向。在"松江新城 (大学城)"出口下
- 新松江路左转。
- 松江泰晤士小镇标牌往前20米左转弯进入高中校区。

Metro

From Pudong Airport

- Take the Maglev Train from the airport to Longyang Road station.
- At Longyang Road, take Line 2 (East Xujing direction) to Century Avenue station.
- At Century Avenue station, change to Line 9 (Songjiang South Station direction) to Songjiang University Town station.
- At Songjiang University Town station, take exit 3/4, walk over the street bridge and take an orange taxi to the school (approximately 10 minutes).

From Hongqiao Airport

The best way is to take a taxi directly to our school. Trip time is approximately 40 min.

From the city center

Take Line 9 to Songjiang University Town station. At Songjiang University Town station, take exit 3/4, walk over the street bridge and take an orange taxi to the school (approx. 10 minutes).

Driving Directions

- Take the Yan'an Elevated Road heading West.
- Take the S20 in the direction of Xinzhuang.
- Take the G60 Hukun Expressway in the Hangzhou direction and take the "Songjiang New Town (University Town)" exit.
- Turn left onto New Songjiang Road.
- 20 meters after the Thames Town signpost, turn left into YK Pao School.

